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V první části pikovické ankety jste se dočetli, jaký vztah má k pikovickému festivalu, k písničkám
a trampingu například Jindra Šmejkal z Dua Durango, Petr Kocman, Míša Leicht, ale i někteří
diváci letošního 14. setkání po Medníkem. Dnes vám nabídneme odpovědi například Jana
Hromase z Kučerovců, Wabiho Daňka nebo Jardy Čvančary z Taxmenů...

  

Připomeneme anketní otázky:

  

1)       Proč jste přijeli (hrát) do Pikovic?
2)       Jezdíte na tramp nebo na osadu?
3)       Kdy jste poprvé viděli trampa?
4)       Kterou první "trampskou" písničku jste slyšeli?
5)       Znáte nějakou mladou trampskou kapelu.
6)       Na koho jste se v Pikovicích těšili? (Nová otázka)

  

Jan Hromas (56), kapelník skupiny Kučerovci ,  členem od r. 1971, 1. listopadu 2006 skupina
oslaví 60 let! 
1)       Kdysi jsem tady už účinkoval se skupinou Greenhorns, kde jsem asi rok a půl hrál na
basu. Ale s Kučerovci jsme tu poprvé. Obrátil se na mne Franta Havlín a pozval nás sem.
2)       Jsem trampská generace a dokonce zcela nedávno jsem na trampy jezdil. Dnes
vzhledem k věku už spíš upřednostňuju chaloupku, ale sem tam jednou dvakrát za rok si
vyjedeme. Trampovával jsem hodně dlouho s Honzou Vyčítalem, jezdili jsme zejména do
západních Čech, líbilo se nám na řece Střele, Rabštejn, Manětín. Dřív jsem jezdil s partou na
Brdy, na Plešivec, na Bílou skálu.
3) Asi to byl můj strýc Jarda Pekárek zvaný Pustina s jeho ženou Jiřinou, se kterými jsem jezdil
už od plenek na jejich malou 
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      Kučerovci      zdroj: www.kucerovci.cz        chatu poblíž Malé Hraštice.4)  Asi první byla Niagara.Trampskýma písničkama jsem odkojenej. Můj strejda byl vroucnejtrempíř, obklopený řadou trempských umělců jako Korda, Motl, Bob Hurikán. Tehdy to už bylistarší pánové, trochu leniví (smích) a naopak nutili mě, abych jim jejich písničky na kytaru hráljá. Proto si je pamatuju, pokud je nevyřadila skleróza, tak, jak je autoři složili. 5)  Myslím si že ne, já spíš tíhnu k těm starým brachům. Například ke skupině Červánek. Jedinětato skupina je starší než Kučerovci. O pět let. 6)  Těším se tu na muziku, ale spíš na setkávání s ostatními muzikanty.   Robert (61), divák, Hostomice1) Jsem starej tramp a muzikant a jsem tu po čtrnáctý.2) Na vandry jezdím na Brdy, od Mníšku až k Rožmitálu pod Třemšínem.3) 4) Učila mě ji paní Vrbová, co teď zpívá. Vozy jedou.5) Mladých kapel je moc a učej se. Nás ovlivňoval rock'n'roll, Presley, Jerry Lee Lewis. 6) Na pěkný holky, dobrý kamarády a muzikanty.  Naďa (40, ale vypadala na 25!), divačka,  Praha1) Byla jsem sem pozvaná, věděla jsem, že to je v country stylu, a to ráda poslouchám.2) Jezdívala jsem v západních Čechách, odkud pocházím.3) Kolem 15 let.4) Buráky.5) Mám ráda trampských písničky, ale v mých letech už neudržím jména kapel v hlavě (smích).6) Těšila jsem se na Wabiho Daňka a líbil se mi moc!  Wabi Daněk1) Protože sem nejde nejezdit. Pořadatelé jsou skvělý, lidi jsou skvělý, počasí tedy ne vždycky,ale to se dá přežít2) Ano, na osadu. Mám takovou typickou trampskou chatu s teplou vodou, s televizí?3) To bylo, když se vytvářel lignit?poprvé jsem byl na čundru, když mi bylo třináct, tedy všedesátém roce.4) Jó, kdybych věděl, nevim, nevzpomenu si5) Tempo di vlak, ti jsou výborní, Přístav je taky hezký, já jich slyšel hromadu, ale už mi začínáhaprovat ta operační paměť. Harddisk funguje, ale ta paměť (úsměv).6) Těším se tu na všechny. Jednou za rok tu setkáváme Havlín udělá prezentaci, zkontrolujese, kdo umřel? (smích)  Jarda Čvančara, kapelník Taxmenů1) Jezdíme sem rádi a proto, že jsme se zúčastnili již prvního ročníku a poté několika dalších, jeto taková tradice. Nebýt tady, tak bychom se cítili ochuzeni.2) Už samozřejmě ne, jako když nám bylo dvacet, ale čas od času, když nás kamarádivyprovokují, jedeme. Zatrempovat i zahrát, jedno bez druhýho nejde. Nejčastěji na Moravu,Suchdol nad Odrou, dokonce jezdíme i na koních.3) V 50-ých letech. Bylo to pro mě zjevení, v té stalinské době. Moji rodiče na tom tehdy bylišpatně, a trampové pro mě představovali lidi, kteří s režimem nesouhlasí.  Nosili US uniformynebo součástky, a ten režim s nima nehnul. Taková svoboda, i když jsem byl malej kluk, hrozněse mi to líbilo.4) Anglickou sobotu jsem slyšel zrovna od nich.5) Ale určitě.  My si zveme do našich pravidelných pořadů v Mánesu i kapely začínající, countryi bluegrassový a trampský a čas od času nás velice mile překvapí. Ale nechtěl bych teďjmenovat, abych na jiné nezapomněl.6) Na Úsvit, se kterým jsme hráli v 70-ých letech v klubu v Čáslavské. Před námi hrála skupinaPaběrky a bez Marka Čermáka si nedovedu představit, že bych kdy přišel k pětistrunnémubanju.  Michal Hlaváček (38), pořadatelská služba1) Pro mě to je tradice, přivedl mě sem spolužák ze základky, který hraje s Posázavskýmexpresem, byl jsem už na nultém ročníku, to byl ten country bál v hospodě a od té doby jezdímjako pořadatel2) Jezdíme na vandry pořád, různě, nemáme žádné určité místo, prostě couráme.3) To už ani nevím (smích).4) Tak to už taky nevím, fakt si nevzpomenu.5) Ne, jen co jsem tady zaslechl, to byli kloučci, ještě školáci.6) Těšil jsem se na Taxmeny, na kluky z Posázavskýho expresu, na Copáky, Greenhorny,Paběrky? Já jich mám víc.  Pepíno (30) a Roman (29), diváci1) jsme tu už po osmé (oba)2) P:. Jezdím na osadu Ascalona na Kocábě díky přítelkyni. Oba: Jezdíme do Českého ráje, do Klokočských skal. Jako kluci ještě za totáče jsme jezdívali sturistickým oddílem Záře, to nás vlastně k trampu dostalo. Ale musíme říct, že tramp už není, coto bejvalo. Jezdíme do Klokoček, trempíci jsou pořád dobrý, uklízejí po sobě, ale ochranáři jetam honěj, pořád nějaký vyhlášky, už tam jsme dnes skoro jako partyzáni, ohně rozdělávámejen v noci. Dověděli jsme se, že prý spousta ochranářů jsou bývalí trampové, a jak zestárli,myslí si, že ti mladí trampové už nemůžou být tak dobrý jako oni. A prozradili všechny kempy,co tam bejvaly!3) Oba: Svýho tátu. P: Můj táta byl starej skaut, zdědil jsem po něm spoustu deníků a spoustu věcí jsem se od nějdověděl. V oddíle, kam jsme s Romanem chodili, jsme si četli Foglara?4)  -5) Oba: Číháme tu na bluegrass, na Copáky, ale to není trampská. Kamelot, ta zase nenímladá. Na Folkovým Kvítku slyšíme mladý kapely, ale jména si nepamatujeme.6) Na Copáky.  Věra (47), divačka z Prahy1) Jsme tu po pátý.Máme rádi country a hlavně čundry.2) Jezdíme, po celý Český republice, máme rádi Český ráj, Kokořínsko, Brdy3) Chodila jsem ve škole do turisťáku, tak jsme je v lese potkávali.4) Buráky.5) Taxmeni jsou stále mladí (poradil manžel).6) Hlavně na Taxmeny a na Vyčítala.  Otmar Pejsek (21), pracující1) Chtěl jsem se přesvědčit, jestli je to opravdu taková pivařská akce, jak se říká. Jsem rád, žeto, co vidím, je to takový happenning, uživatelsky příjemný.2) Jezdím do přírody poměrně často, na osadu přímo ne, ale jezdíme na chatu do Pelíkovic uFrýdštejna. Schází se nás tam asi 20 30 lidí, kteří jsou opravdoví trampi, a s nimi si povídáme,jaký to v přírodě je?3) Měl jsem knížku Dětská encyklopedie s obrázkama a tam bylo pod písmenem T heslo"tramp" a obrázek. To byl první tramp, kterého jsem viděl.4) Hity z táborů: Černý muž, Červená řeka, Ruty šuty Arizóna, Kocábka, Proklatej vůz, Kapkamisi déšť?5) Ano.6) Nejvíc jsem se tu těšil na Petra Kocmana. Mezi kapelami, které tu hrály nemám favorita,protože tu hrály nějaký folkový umělecký projekty, a nikdo není v schopen napsat pěknouzpívací písničku.   
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